

No. 11.

4th December—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Davey calling the attention of the Senate to the Government's preoccupation with secrecy.—(Honourable Senator Stollery).

No. 12.

29th November—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Stanbury calling the attention of the Senate to the Twenty-fifth Meeting of the Canada-United States Inter-Parliamentary Group, held at Dorado, Puerto Rico, from 8th to 12th March, 1984 and to the Report of the said Meeting.—(Honourable Senator MacEachen, P.C.).

N° 11.

4 décembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Davey, attirant l'attention du Sénat sur les préoccupations du gouvernement à l'égard du secret.—(L'honorable sénateur Stollery).

N° 12.

29 novembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Stanbury, attirant l'attention du Sénat sur la vingt-cinquième réunion du Groupe interparlementaire Canada-États-Unis, tenue à Dorado, Puerto Rico, du 8 au 12 mars 1984 et sur le rapport de cette réunion.—(L'honorable sénateur MacEachen, C.P.).

11 décembre
d'emploi. Préparation pour l'avenir, devant la conférence
des premiers ministres sur l'économie, tenue à Regina (Saskatchewan) les 14 et 15 février 1985, et
11 décembre
aux fins de son enquête.—(L'honorable sénateur
Trade, Banking and Finance Committee
to study and report upon the
"The Regulation of Canadian Financial
institutions", proposed for discussion
on 30 April.—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable
le sénateur Marden, attirant l'attention du Sénat sur
l'importance de la recherche et du développement dans le secteur
technologique, ainsi que la nécessité de la gouver-
nement de faire passer de la recherche à la mise en œuvre
redéfinition de ses appuis et de ses politiques en matière de
recherche et de développement.—(L'honorable sénateur
Doody).

Senate on 11th December 1985
"Employment Opportunities: Preparing Canadians for a Better
Future", tabled at the First Ministers' Conference held in
Regina, Saskatchewan on 14th and 15th February 1985, and
Senate on 11th December 1985
and the Committee be empowered to conduct the review of
such professional, clerical and technical personnel as may be
required for the purpose of the said examination.—(Honour-
able Senator Doody)
to be reported on to the Senate and to be referred to the
Standing Committee on Employment and Manpower
on 30 April.—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable
le sénateur Marden, attirant l'attention du Sénat sur
l'importance de la recherche et du développement dans le secteur
technologique, ainsi que la nécessité de la gouver-
nement de faire passer de la recherche à la mise en œuvre
redéfinition de ses appuis et de ses politiques en matière de
recherche et de développement.—(L'honorable sénateur
Doody)